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ZÁPISNICA 
zo 6. zasadnutia Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 27.9.2010 
 
Počet prítomných členov:         13 /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:         2 
z toho ospravedlnení:          1 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Aktuálne informácie, predsedu komisie, vedúceho odboru zdravotníctva a predsedu 

výboru NR SR pre zdravotníctvo 
3. Návrh VZN KSK o poskytovaní soc. služieb a spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a 

spôsobe platenia úhrady za soc. služby v zariadeniach soc. služieb a v zariadeniach 
vykonávajúcich opatrenia sociálnoprávnej ochrany detí a soc. kurately v zriaď. 
pôsobnosti KSK (Ing. Jusková – odbor sociálnych vecí) 

4. Riešenie komplexnej finančnej situácie nemocníc s poliklinikami v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v súvislosti s prípravou vstupu 
strategického investora (p. Vajkunyová – referát pre strategické investície a financie) 

5. Informácia o stave realizácie projektu realizovaného odborom zdravotníctva pod 
názvom: "Zvýšenie vzdelanostnej úrovne zdravotníckych pracovníkov na území 
Košického kraja II" (MUDr. Lipčák – odbor zdravotníctva) 

6. Likvidácia stavby OKB v areáli Nemocnice s poliklinikou Š. K. Michalovce a.s.     
(Ing. Schrötterová – odbor správy majetku) 

7. Schválenie opakovanej doby nájmu nebytových priestorov a výšky nájomného 
v zdravotníckych zariadeniach v správe Správy majetku Košického samosprávneho 
kraja, spol. s r.o. (Ing. Schrötterová – odbor správy majetku) 

8. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 
9. Záver 
 
 
K bodu č. 1 
Zasadnutie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 
Grüllingová. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený 
jednohlasne všetkými členmi komisie s tým, že jednotlivé body budú prerokované 
v zmenenom poradí v závislosti od príchodu vedúcich odborov, ktorí ich budú prezentovať.  



 
K bodu č. 2 
MUDr. Štefan Lipčák – vedúci odboru zdravotníctva KSK a lekár samosprávneho kraja 
informoval členov komisie o činnosti odboru zdravotníctva za posledné obdobie. Bol 
založený Dom ošetrovateľskej starostlivosti vo Veľkých Kapušanoch. Dňa 21.9.2010 sa na 
podnet lekárov konalo pracovné stretnutie k problémom LSPP v Gelnici, 28.9.2010 sa bude 
konať podobné stretnutie k LSPP v Krompachoch a 5.10.2010 vo Veľkých Kapušanoch 
a v Kráľovskom Chlmci. Dňa 29.9.2010 sa vedúci odboru zdravotníctva zúčastní 
Pandemickej komisie v Bratislave a do 30.9.2010 bude riešiť petíciu občanov obcí Kysak, 
Obišovce, Veľká Lodina, Malá Lodina a Trebejov, v súvislosti s ich nespokojnosťou 
s ordinačnými hodinami na ambulancii všeobecného lekára pre dospelých a ambulancii  
všeobecného lekára pre deti a dorast - poskytovateľa zdravotnej starostlivosti Poliklinika 
Terasa, s.r.o. Na deň 6.10.2010 je naplánovaná porada riaditeľov NsP v pôsobnosti KSK 
spojená s prezentáciou spoločnosti Consulting AG, ČR.  
MUDr. Viliam Novotný – poslanec NR SR a predseda výboru NR SR pre zdravotníctvo 
informoval členov komisie o procese tvorby štátneho rozpočtu na rok 2011. Platby za 
poistencov štátu s určitosťou poklesnú, rozširuje sa báza platiteľov poistného. K nárastu 
objemu financií pre NsP zo strany VšZP nedôjde. Univerzitné nemocnice budú musieť znížiť 
položku výdavkov o 10%. 
 
 
K bodu č. 3 
Uznesenie č. 39/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Návrh VZN KSK o 
poskytovaní soc. služieb a spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za 
soc. služby v zariadeniach soc. služieb a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia 
sociálnoprávnej ochrany detí a soc. kurately v zriaď. pôsobnosti KSK. 
Hlasovanie 
Za:  11 
Zdržal sa: 2 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
MUDr. Máthéová navrhuje, aby sa hľadali a navrhli aj iné zdroje príjmovej časti rozpočtu ako 
zvýšiť spoluúčasť klientov využívajúcich soc. služby v zariadeniach soc. služieb.  
 
 
K bodu č. 4 
Uznesenie č. 40/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Riešenie komplexnej 
finančnej situácie nemocníc s poliklinikami v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 
samosprávneho kraja v súvislosti s prípravou vstupu strategického investora. 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
 



K bodu č. 5 
Uznesenie č. 41/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Informáciu o stave 
realizácie projektu realizovaného odborom zdravotníctva pod názvom: "Zvýšenie 
vzdelanostnej úrovne zdravotníckych pracovníkov na území Košického kraja II". 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 6 
Uznesenie č. 42/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Likvidáciu stavby 
OKB v areáli Nemocnice s poliklinikou Š. K. Michalovce a.s. 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 7 
Uznesenie č. 43/2010 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Schválenie 
opakovanej doby nájmu nebytových priestorov a výšky nájomného v zdravotníckych 
zariadeniach v správe Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s r.o. 
Hlasovanie 
Za:  13 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 8 
MUDr. Hrdlík vyslovil nespokojnosť so zapájaním sa KSK do riešenia LSPP. MUDr. Lipčák 
uviedol, že nemal v úmysle otvárať na dnešnom zasadnutí problematiku LSPP a v súvislosti 
s LSPP zaznela len informácia v rámci aktuálneho diania v období od posledného zasadnutia 
zdravotnej komisie.  KSK sa t.č. v oblasti LSPP venuje optimalizácii siete LSPP v KSK a 
prednostne rieši problematiku malých LSPP.  
MUDr. Novotný konštatoval, že situácia v súvislosti s LSPP je problematická vo všetkých 
krajoch, v mnohých regiónoch mimo KSK je situácia ešte horšia. MUDr. Mihalečko uviedol, 
že platby lekárov, ktorí slúžia na LSPP sú žalostne nízke. Viacerí členovia komisie sa zhodli, 
že LSPP by postačovala do 22,00 hod. 
Členovia Zdravotnej komisie KSK vyslovili vôľu zaoberať sa novými podmienkami pre 
strategického partnera, ktoré budú predmetom rokovania Zastupiteľstva KSK. MUDr. 
Grüllingová bude preto iniciovať mimoriadne zasadnutie Zdravotnej komisie KSK k tomuto 
bodu. 



MUDr. Antónyová a ďalší členovia komisie opätovne upozorňujú na katastrofálnu situáciu 
v oblasti všeobecného lekárstva – lekári sú prestarnutí a nástup mladej generácie je najmä 
v tomto odbore neadekvátny.  
 
 
K bodu č. 9 
Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie pri Zastupiteľstve KSK MUDr. 
Mária Grüllingová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky 
a návrhy.  

 
 
 
 
 
 
 
 

 
PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 
MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


